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W odpowiedzi na Pana interpelację, złożoną 19 lutego br., w brzmieniu: 

„Na podstawie art. 21 ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym proszę                       

o przedstawienie informacji dotyczącej drogi powiatowej 1054P na odcinku Buntowo-

Czajcze. Pod koniec ubiegłego roku wykonano na tym odcinku inwestycję polegającą na 

poszerzeniu jezdni. Inwestycję wartą prawie 1,5 mln złotych. W ocenie mojej oraz 

mieszkańców inwestycja została wykonana w sposób pozostawiający wiele do życzenia.         

W związku z tym proszę o informację czy według Zarządu Powiatu prace zostały wykonane 

prawidłowo oraz kto dokonał odbioru inwestycji? Czy planowane są działania w ramach 

reklamacji? 

Pomijając kiepskie wykonanie inwestycji, stan całej nawierzchni tej drogi uległ tej 

zimy drastycznemu pogorszeniu. Nie da się nią w tej chwili bezpiecznie poruszać, a jest to 

droga ważna dla mieszkańców Buntowa, Bługowa i Sławianowa. Łatanie dziur już nie 

wystarczy. Droga wymaga natychmiastowego remontu. Mając na względzie powyższe proszę 

o udzielenie informacji jakie kroki w tym kierunku podejmuje zarząd”.   

Informuję, że na bieżąco monitorowany jest stan techniczny dróg powiatowych. 

Warunki pogodowe jakie występowały w okresie zimowym znacząco wpłynęły na obecny 

stan techniczny dróg bitumicznych. Zalegająca woda w spękaniach siatkowych zamarzała, 

powodując uszkodzenie kolejnych fragmentów nawierzchni. 

Poszerzenie jakie zostało wykonane objęte jest pięcioletnią gwarancją, tak więc 

wykonawca jest zobowiązany do usuwania wad w tym okresie. Powstałe wady zostały 

zgłoszone wykonawcy do usunięcia w ramach tejże gwarancji. Natomiast pozostałe ubytki     

w asfalcie są obecnie codziennie uzupełniane masą na zimno. 

 

 

 

 


